
 
 
 

 

Aan de gemeenteraadsleden 
Luc Hermans, schepen 
Astrid Wittebolle, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 
Hannes Anaf, schepen 
Melanie Ryckaert, lokale economie 
Laura Lefebvre, lokale economie 
Elisabetk Cox, lokale economie 
Kristel Grootjans, communicatie 
Cedric Heerman, Ruimtelijke Ordening 
Pers 

 

 

 uw kenmerk  ons kenmerk  contactpersoon  datum 
    Commissie 4  Jan Van Rompuy  woensdag 13 juni 2018 
 telefoonnummer  faxnummer  e-mail   
 014 44 33 94  014 43 92 75  jan.vanrompuy@turnhout.be 

 
 

Commissie 4 
 

Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 4.  Deze vindt plaats op dinsdag 19 juni 
2018 om 19:30 uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 
- Goedkeuring verslag vorige vergadering 
- Stand van zaken plan werk 
- Bink-campagne 2.0 
- Zaak der wegen verkaveling Eyssels 
- Voorlopige vaststelling RUP Broekzijde 
- Voorlopige vaststelling RUP Waterheide 
- Vraag van raadslid Paul Moelans: 
   Herlocatie whitestar: 
   Graag had ik even een stand van zaken gehad ivm de herlocatie van Whitestar in Schorvoort?   
   Wanneer zijn er nog gesprekken geweest?  
   Hoe zit het met de afspraken tussen de partijen : Stad - Whitestar - Technico?   
   Hoeveel terreinen gaan er definitief in het plan komen ? Wat met de kosten van de accommodatie op       
   deze locatie?  
   Hoe staat het met het opkopen van de terreinen?   
   Hoe zit het met het 'kruispunt' op de slagmolenstraat, zijn er hier al oplossingen voor om de kinderen    
   veilig over te laten steken? 
- Vragen van raadslid Paul Meeus: 
   Erfgoed - algemeen 
  Tal van gevels in de Turnhoutse straten behoren tot het typische stadsbeeld van Turnhout. Niet allemaal  
  zijn ze opgenomen in de erfgoedlijst of in de lijst van de beschermde monumenten. 
  Welke initiatieven worden er vanuit het beleid genomen om een zekere classificatie aan  te brengen in die 



 
 
 

  herkenbare Turnhoutse gevels en hoe wordt desgevallend overgegaan tot bescherming? 
  Calvariekruis 
  Welke is de stand van zaken met betrekking tot de mogelijke restauratie van het Calvariekruis op het     
  kerkhof Kwakkelstraat? 
- Punten agenda gemeenteraad 
- Uit het college 
- Varia 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Dimitri Gevers 
Commissievoorzitter 
 
 
 
 


